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Beti Pintarič

Od: Občina Semič

Poslano: 9. januar 2018 14:45

Za: Beti Pintarič

Zadeva: FW: Pripomba na odlok o športu v Občini semič

 
 
Renata Bukovec 

Občina Semič 
Štefanov trg 9 
8333  Semič 
www.semic.si 
 

Tel: 07/35-65-360 
Fax: 07/35-65-365 

 
From: martin pezdirc [mailto:martin.pezdirc@gmail.com]  
Sent: Tuesday, January 09, 2018 2:43 PM 
To: Občina Semič 
Subject: Pripomba na odlok o športu v Občini semič 

 

Pozdravljeni. 

 

Kot društvo za jadralno padalstvo CUMULUS SEMIČ, imamo sledeče pripombe: 

 

- nikakor se ne strinjamo  s 5.členom (pravica do sofinanciranja) spodaj navedeno... 

 

5. člen (pravica do sofinanciranja) (1) Izvajalci iz prejšnjega člena imajo pravico do sofinanciranja 

dejavnosti na vseh področjih športa, če izpolnjujejo naslednje pogoje: - so registrirani z veljavno zakonodajo 

in imajo sedež v občini najmanj dve (2) leti oziroma eno (1) leto, če športna panoga v občini še ni 

zastopana; izjemoma imajo pravico do sofinanciranja izvajalci s sedežem v drugi občini, če izvajajo 

programe za otroke in mladino ter za invalide, ki so občani Občine Semič,   

 

S tem odstavkom občina financira društva ali klube iz katere koli druge občine samo če je pač en otrok ki 

ima stalno prebivališče v občini Semič in je član nekaterega drugega društva ali kluba v drugi občini ki mu 

pač omogoča to športno dejavnost ki je ne more ali ni možno opravljati v svoji občini. 

 

Na kratko, 

takem društvu ki ima sedež v drugi občini, občina nikakor ne bi smela sofinancirat. Zakaj? Zato ker koga 

bomo podpirali? 

Domača društva ki imajo sedež v občini ali društva ki so iz ne vem kje? Domača društva ki so aktivna v 

svoji občini in delajo reklamo za občino po celi Sloveniji ali celo svetu in delajo na tem da ima občina čim 

več obiska s strani turizma obiska itd...  

Društva iz sosednjih občin ki jih bi, in jih financira občina Semič nimajo nobenih obveznosti do občine 

Semič.... 

Do sedaj nismo videli nikjer na nobenem sestanku, na nobeni prireditvi, na nobeni akciji ki se je odvajala v 

sklopu občine Semič tega predstavnika oziroma to društvo ki ga je že občina sofinancirala... Tudi ti 

tekmovalci ki so financirani po pravilniku ker jim občina žal te vadbe ali tekmovanja ne more omogočiti v 

domači občini kjer stanuje, ker pač se s to panogo nobeno društvo ne ukvarja, oni še zmeraj tekmujejo pod 

svoj lokalni klub ali društvo in nikjer ne vidimo nobene reklame za Semič. 
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Ali bomo veseli da dobimo druge občane iz drugih občin ki so aktivni v občini Semič in društvih ki imajo 

sedež v občini Semič, če smo realni in pogledamo v društvu DJP CUMULUS  imamo dva aktivna člana in 

blagajničarko ki so iz občine Semič, vseh ostalih 34 članov ki so iz drugih občin pa delajo reklamo po celi 

državi za Občino Semič, pridejo na vsako delavno akcijo ki jo organizira DJP CUMULUS ali TIC Semič, 

primer pobiranje smeti po Semiški gori - organizirana akcija TIC Semič - pobirali so fantje iz Ivančne 

gorice. 

 

Vsekakor a se tudi ne strinjamo z dodeljenimi sredstvi za kakovostni šport, ker nikar ni enako če si 

udeleženec na državnem prvenstvu v balinanju ali v jadralnem padalstvu... 

Balinanje traja en dan največ in štrošek za prijavnino ni večji od 50 evrov po udeležencu... 

Pri nas pa traja državno prvenstvo 7 dni in je prijavnina 170 evrov in še kje v drugi državi, naprimer 

Kruševo Makedonija... Kakšni so stroški nastanitve , poti in tako naprej, to so vrtoglave številke...S tem da 

mora biti društvo član letalske zveze in zveze za prosto letenje da lahko sploh tekmujemo, članarina ki je pa 

plačamo zvezam pa je kar visoka, vsako leto cirka 700 evrov. 

 

da ne omenjam svetovnega pokala ali evropskega prvenstva kaj šele svetovno prvenstvo,  vse te tekme se 

odvijajo po celi evropi in celem svetu in trajajo najmanj 12 dni in prijavnina se giblje minimalno 450 evrov, 

plus avijonska karta, nastanitev itd... 

 

Ampak po pravilniku se tretiira vse enako,.... ni pravično če za naslov državnega prvaka ima eno društvo 

20x večje stroške kot drugo, pri sofinanciranju pa se tretirata enako...? 

 

Imamo še veliko za povedati ampak mislim da bi bila to dosti boljša debata in konstruktivna na 

kakšnem sestanku s predstavniki društev in predstavniki občine.... To bi bilo pametno, saj 

imamo kulturni center in kje sedeti.... 
 

 

Hvala in lp  
DJP CUMULUS SEMIČ   Martin Pezdirc 

 

 

 


